	Part 1雅思口语题目汇总和范例参考

	题目汇总
	　　1. History 新题
　　什么时候开始学习历史，喜欢吗，通过网络学习历史吗，最喜欢的历史人物或事件
　　2. Politeness新题
　　礼貌重要吗，谁教会你礼貌，什么场合需要礼貌
　　3. Concentration
　　注意力重要吗，你的注意力好吗，如何培养注意力
　　4. Plant 新题
　　对植物了解多少，知道如何种植物吗
　　5. Flower
　　中国人喜欢什么花，花的寓意，送花作为礼物吗，什么情况下送什么
　　6. Birthday
　　生日当天做什么，生日对于你目前还重要吗，中国人过生日的习惯
　　7. Party
　　经常参加party吗，什么party多，最近一次参加party的习惯
　　8. Toy超高频
　　童年喜欢什么玩具，现在玩具和过去的区别，为什么一些成年人保留玩具
　　9. Advertisement超高频
　　家乡的广告多吗，你怎么看广告?你容易受到广告影响吗?
　　10.Trees and forest超高频
　　你居住地的树多吗，中国人喜欢什么树，有著名的森林吗，你去过吗
　　11. Boating
　　喜欢划船吗，在哪儿，什么时候，划船的好处
　　12. Living
　　住flat还是house，最喜欢哪个房间，如果重新装修会怎样，理想的房子
 

	范例
	　　1. History 新题
　　什么时候开始学习历史，喜欢吗?
　　2. Politeness新题
　　礼貌重要吗?
　　3. Concentration
　　注意力重要吗，你的注意力好吗?
 

	范例答案参考
（请对照范例）
	　　1.     History is a very interestingand useful knowledge to learn, because it tells us interesting stories and teaches us lessons from previous generations. I love to read ancient history which teaches us our how our cultures and traditions were formed.

1. Of course, politeness is important. It is the key to make an good first impression when we meet new friends. It is safe to say that being polite can help us to avoid misunderstandings and unnecessary troubles with friends who are not that close to us. So, it is safe to be polite.

2. I agree with that concentration is crucial for success. And I am not a believer of multitasking. One thing at one time saves us from trouble making stupid mistakes. And I also convinced that concentration can enhance our productivities which are the key to be more efficient.

	Part 2雅思口语题目汇总和范例参考

	题目汇总
	　　1. A family business 新题
　　2. Something you can’t live without 新题
　　3.experience of moving to a new house or school 新题
　　3. A competition you took part in 老题回归
　　4. A team project you took part in 老题回归
　　5. A decision you made(taking a long time) 老题回归
　　6. A flat or house you’ve ever visited/a beautiful flat or house
　　7. A place you go for music
　　8. Your favorite weather
　　9. A subject you dislike in high school 题目改革
　　10. Something you do for learning a second language 题目改革
　　11. A situation of being helped by a stranger 题目改革
 

	范例
	Describe a piece of music

	范例答案参考
（请对照范例）
	音乐的种类有很多speaking of/when it comes the music I like, there are varieties of genres in my collection  　　适应各种不同的人群的口味 these music cater my broad range of my taste on music 
我喜欢好多种音乐 I love many manymany kinds of music　比如 say,　古典classical music, pop music, 　流行乐
说道最喜欢的一首歌 when it comes to my favorite one　我喜欢披头士的两个人 I gotta to say “Two of　us” from the Beatles
歌词很美妙 the lyrics of this song is poetic 　旋律很动听 the rhythm is touching, whenever I heard this song, my tears raining down. 
其中一句 there was one goes like this　你和我的回忆 you and me have memories, longer than the road stretches ahead 　比我们面前的路还要长
每次听到这句歌词　
眼泪就会流下来
my tears flood when I heard this sentence　
我和我最好的朋友　雪儿是通过这首歌认识的
this song brought me and my best friend Sherry together.
五年前的一个周末　我去了我们现在还经常去的酒吧
it was a weekend five years ago, I went to the Bar we are usually going.
我们当时点了相同的饮料　酒吧里放着这首歌
we ordered the same beverage, and the air was floating this song,  
我们俩同事跟着唱着这首歌
by coincidence, we somehow sang this song at the same time, without caring people staring at us with confusion.　
不在乎周围的人以好奇的眼光看着我们
后来我们就搭讪then, we start to say hello　互相问对方来自哪儿 and ask where are you from..etc…
发现我们来自相同的小镇　喜欢吃相同的食物
it happened that we came from the same town, both of love Mexican food, woo…..spicy, and cha…cha…
从此　在这个大大地城市　有了一个无话不谈的朋友
since then, in this huge and strange city, we found each other, you know, like the “soul mate” kind.
人在一个陌生的地方　这种友谊让我消除了了孤独和思乡
living in a strange place, like this ridiculous city, I was lonely and there was hole deep deep inside. But Sherry is like Angel, brings light into my shadow of darkness of my life. Her friendship help me kill loneliness and homesick.
 
哦　看来我扯远了
oops, it seems that I went way too far.
 
说道这首歌　就情不自禁地想到了我的好友雪儿　和我们如何认识的
talking about this song, I couldn’t help to think of Sherry and how we met.
对的　我想这就是我喜欢这首歌的原因吧
yeah, I belief that’s the main reason I like this song.
 


	Part 3雅思口语题目汇总和范例参考

	题目汇总
	1.What kind of music are popular with young people in your country?
2.What influences a young person’s taste on music in your country?
3.How has technology affected the kinds of music popular with young people?
 

	范例
	1. Do you think parents should give children more trust?
2. Do you think parents should give children more chances to choose?

	范例答案参考
（请对照范例）
	1音乐是生活的一部分music is part of life, especially for young people　对于年轻人来说　
音乐是必须无处不在的music is like food, water and air, which is a necessary of life. 　随身听portable music device 　手机上 mobile phones are stuffed with all sorts of music,　满满地被塞上了各种各样的音乐
作为一个出生于８０年代的年轻人as a young man from/of 1980s　我们对于摇滚和流行乐情有独钟 we are obsessive with Rock and Roll and pop music.　
尤其是来自西方的音乐是如此的普遍　几乎是无处不在的
and the western music is in every corner, like ubiquitous in my country.
2.年轻人对于音乐的爱好是非常广泛的
 Young people have a broad range of interest on music
 
　有时　年轻人可以同时喜欢好几种截然不同风格的音乐
In many cases, young man can love music with totally different styles at the same time.
It is hard to say who and what influence them, I take myself as an example.
 
我认为像我一样的年轻人，我们对于音乐的爱好受到同辈人的影响是最深的
I think young people like me, have been greatly influenced by my peers.
 
朋友的推荐friends’ recommendations　社交网络上反馈 feedbacks/ ratings 　
这些都会影响我们购买什么专辑
all these factors could mainly influence our purchase/buying of music.
 
3从网上购买和下载音乐是现在年轻人获得音乐的主要方式
purchasing and downloading music online is the main way to get music for young people.
 
搜索引擎是人们获取主要信息的主要方式search engine is the main way to access information currently　比如说, I give you an example, when someone heard his/her friends comments music they are listening　听到朋友们在社交网络上评论音乐　自己会在网络上听　然后在网上购买 this person will try it online him/herself , see whether he or she likes it. And then make their decision just by clicking their mouse.
 
年轻人几乎在网上完成购买音乐的所有过程　这对于父辈来说是难以想象的
young people complete the whole process of seeking and buying, and it is hard for the farther/mother generation to imagine.


